



請支持我參加

《世界地球日之國際百萬森林計劃-香港區植樹日 2012》

I Need Your SUPPORT in

《Earth Day's International Million Trees Project – Trees Planting Day for HK in 2012》

募捐表格 Donation Form

每隊只適宜使用一張募捐表格

Each team should fill in one piece of donation form

參加者姓名 (Name of Participants) :

親子/小組隊 (Family / Unit Team)	學校及團體隊 / 企業隊 (Institution & Organisation Team / Enterprise Team)
(1).	(1).
(2).	(2).
(3).	(3).
(4).	(4).
	(5).
	(6).
	(7).
	(8).
	(9).
	(10).

隊名 (Team Name) : _____

隊號 (Team No.) : _____

聯絡電話 (Contact Telephone No.) : _____

聯絡地址 (Contact Address) : _____

聯絡電郵地址 (Contact Address) : _____

捐款人姓名 (請以正體中文或英文正楷填寫) Name of Donors (in <u>Traditional Chinese</u> or <u>English block letters</u>)	捐款人電郵地址(可選填) Email addresses of Donors (selective)	金額(港幣) Amount (HK\$)	收據 (✓) Receipt	現金或支票 Cash or Cheque
1.		HK\$		
2.		HK\$		
3.		HK\$		
4.		HK\$		
5.		HK\$		
6.		HK\$		
7.		HK\$		
8.		HK\$		
9.		HK\$		
10.		HK\$		
		本頁總額 Total of this page: HK\$		

所籌得之款項將直接用作購買樹苗和肥料開支、活動當天開支、未來最少三年保育區及樹木護理開支、日後教育推廣及可持續性發展工作以及購買所需物資等。倘有盈餘將撥供下一屆的 "國際百萬森林計劃-香港區植樹日" 活動中，以期望達致目標的教育目的，為存護地球生態而出力。因此您的捐助與支持十分重要。

All donations will be used to cover the cost of trees planting including seedlings procurement, site preparation, at least 3-years maintenance of the woodland, the following educational and sustainable development programmes. Therefore your supports will directly give lives to trees growing and help us to enhance the effort on our mission of ecological conservation.

報名方法 Application Submission Methods :

請於 **2012年04月20日** 或之前將此募捐表格及額外捐款遞交國際百萬森林計劃-香港區植樹日活動籌備委員會(地址: **香港東九龍郵政局郵政信箱 68046 號**)
Please submit this donation form(s) and additional donations to the "Committee of International Million Trees Project – Trees Planting Day Activity for Hong Kong in 2012" on or before **20 April 2012**. (**Address: P.O. Box No. 68046, Kowloon East Post Office**)

** 歡迎以電郵方式遞交募捐表格，電郵地址：info@hkgnu.org。 Email submissions of this form are most welcome. Email: info@hkgnu.org

遞交籌款方法 Donation Submission Methods :

郵寄支票，劃線支票抬頭請寫「香港綠色自然聯盟」(請郵寄至：香港東九龍郵政局郵政信箱 68046 號)

Please make your chèque crossed and payable to "Hong Kong Green Nature Union" (Mail Address: P.O. Box No. 68046, Kowloon East Post Office)

- 凡捐款港幣 100 元以上，將獲發免稅收據，如有需要，請於收據欄加上"✓" 免稅收據將於 2013 年初寄出
Tax-relief receipts under "Name of Donor" will be issued for donations over HK\$100. Receipts will delivery to all donors in the beginning of 2013.
- 如有疑問請致電活動香港區籌備委員會 67782670 / 69762635 / 62285489 / 90832358 / 61316262
For inquiries, please call Committee of Million Trees Project – International Plantation Day Activity at 67782670 / 69762635 / 62285489 / 90832358 / 61316262

籌款保證 Undertaking to raise fund

本隊謹此聲明並作出保證，以上所有捐款，將全數捐予國際百萬森林計劃-香港區植樹日活動籌備委員會作活動當日暨日後植林綠化之教育用途。

Our team undertake(s) that all the donations listed above shall be paid in full to Committee of International Million Trees Project – Trees Planting Day Programme.

(募捐人簽署 Fund Raiser Signature) _____

第__頁 Page ____ of ____

(簽署人全名 In block letters) _____ (日期 Date) _____

隊號 (Team No.) : _____ (FOR OFFICE USE ONLY)



以環保紙印製 Printed in recycled paper